



香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Industry News 業界新聞**Hong Kong: 2018 Pay Review Survey conducted by the Employers' Federation of Hong Kong**

As in past years, the FHKI will participate in the 2018 Pay Review Survey conducted by the Employers' Federation of Hong Kong (EFHK). The questionnaire in Excel format is obtainable at:

<https://www.industryhk.org/edm/2018-pay-review/questionnaire.xlsm>

Members are invited to complete the questionnaire and return it to Willis Towers Watson by 20 February 2018 (Email: TW.HongKong.Data@willistowerswatson.com). Members can be assured that all data supplied will be treated in strict confidence and no reference will be made to individual companies in the survey report.

Upon completion of data analysis, a free summary of the survey results will be sent to each participating company, which will also enjoy a concessionary rate when purchasing the full report. For enquiries about the survey, please contact Ms Jodi Koon of EFHK at 2528 0633.

Thank you in advance for your support.

由香港僱主聯合會進行的 2018 年香港薪酬趨勢調查

工總一如往年參加由香港僱主聯合會進行的2018年度薪酬趨勢調查。問卷可從以下網址下載(只供英文版本):

<https://www.industryhk.org/edm/2018-pay-review/questionnaire.xlsm>

會員請填妥問卷，並於2018年2月20日或以前交回Willis Towers Watson (電郵：TW.HongKong.Data@willistowerswatson.com)。調查所得資料會嚴守保密，調查報告亦不會提及個別公司的資料。

答回問卷的公司除可免費獲贈調查報告摘要乙份外，也可以優惠價訂購整份調查報告。如有查詢，請電2528 0633與香港僱主聯合會官淑芬女士聯絡。

懇請會員大力支持是次調查，謹先行致謝。